
 

 

Järle byalags årsmöte 
På Järlegården kl 18.00 den 10 februari 2024 
 
Närvarande: Claes Viktorin, Jan Kajling, Stefan Kajling, Gösta Tegner, Erik Höök, Gerd Höök, 
Annica Höök, Astrid Duberg, Kjell Duberg, Cajsa Harrysson, Ingemar Lidner, Gunn Lundgren, 
Alexander Rejås, Marie Ärlegård, Ingemar Bergman och Britta Landin, Lasse och Birgitta 
Carlsson, Thomas Öhman, Britt Arping Öhman, Elsie och Andrew Stone, Lena Lönnström, Sven 
Röstlund, RolandKarlsson, Richard och Hilkka Sievert, Stefan och Berit Sjöström, Inga-Stina och 
Helena Olsson, Melanie Davidsson, Sigrid Rejås 
 
 

1. Mötet öppnades av Gerd Höök som hälsade alla välkomna  
2. Till mötet valdes  

 Mötesordförande: Gerd Höök 
 Mötessekreterare: Sigrid Rejås 
 Justeringsmän tillika rösträknare valdes Sven Röstlund och Thomas Öhman 

3. Mötets behöriga utlysande och röstlängd fastställdes och godkändes 
4. Dagordningen godkändes 
5. Gerd Höök läste igenom Verksamhetsberättelse (se bilaga 1)  
6. Gösta Tegner redovisade den Ekonomiska rapporten för 2023 (se bilaga 2) 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och lades till handlingarna (se bilaga 3) 
8. Den Ekonomiska rapporten för 2023 godkändes och lades till handlingarna 
9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 
10. Till poster för styrelsen i Järle byalag valdes: 

 Ordförande för ett år: Gerd Höök 
 Tre styrelseledamöter för två år: 

1. Marie Ärlegård  
2. Gösta Tegner 
3. Morgan Evaldsson 

 Två styrelsesuppleanter för ett år:  
4. Erik Höök 
5. Kenneth Lambertson 

 Två revisorer för ett år 
5. Anders Berggren 
6. Per Andersson 

 En revisorssuppleant på ett år: Vakant 
11. Kommittéerna lästes upp och bekräftades. (se bilaga 4) 
12. Val av ombud och ersättare till bygdegårdsdistriktets stämma: Gerd valdes som ombud och 

ersättare får styrelsen besluta om 
13. Medlemsavgifter för 2024 beslutades till samma som tidigare (200 kr för enskild medlem, 

150 kr för ungdom och 300 för familj) 
14. Framställning och förslag från styrelsen - Café, Hantverk, Marknad, Bakluckeloppis, 

Grillkväll, Tågarrangemang, önskemål om barndisco 
15. Ändring av stadgar, förslag på nya stadgar redovisades under årsmötet. Det krävs 

godkännande på två årsmöten för att få dem godkända och årsmötet gav sitt första 
godkännande på detta möte. (se bilaga 5) 

16. Motioner inkommit till årsmötet: Att installera ett gym på övervåningen på Järlegården. 
Behöver utredas mera innan årsmötet kan godkänna den motionen. 

17. Val av valberedning: Vilande, styrelsen får i uppdrag att vara valberedning. 
18. Caféet 2024: Marie tar över efter Gösta med ferieungdomarna. Vi behöver fler som hjälper 

till.  
19. Postadress Järle, Gerd Höök och Stefan Kajling har kollat upp det och Stefan jobbar vidare 

med frågan och rapporterar till Gerd Höök.  
20. Vid årsmötet väckta frågor: Järlegårdens kök behöver renoveras och det önskas en 

diskmaskin. Bron är också en fråga som årsmötet önskar byalaget att titta på. Det framkom 
att vi bör prioritera vad vi ska fokusera på och sträva efter att genomföra. Angående bron 



 

 

ombads Claes Victorin skicka medborgarförslag både till Nora och Örebro kommun i 
Byalagets namn. Styrelsen tar med frågorna för vidare utredning. 
 
Jan Kajling tackades av med tulpaner. Tack, Jan, för din insats i Bylagets styrelse. 

 
21. Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
 
____________________________   ____________________________ 
Gerd Höök, Ordförande     Sigrid Rejås, Sekreterare 

 
 
 
 

____________________________   ____________________________ 
Sven Röstlund, Justerare     Thomas Öhman, Justerare 


